
Kłobuck, dnia 24 sierpnia 2023 r. 

Rada Miejska w Kłobucku
Komisji Budżetu,
Finansów, Handlu, Usług
i Ochrony Środowiska. 

Protokół nr 11/2023
XI Posiedzenie w dniu 24 sierpnia 2023 
Obrady rozpoczęto 24 sierpnia 2023 o godz. 08:20, a zakończono o godz. 09:00 tego samego 
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków.

Obecni:

1. Józef Batóg
2. Angelika Borowiecka-Idziak
3. Mirosław Cieśla
4. Ewelina Kotkowska
5. Jerzy Kulej
6. Tadeusz Praski
7. Janusz Soluch
8. Tomasz Wałęga
9. Marcin Wojtysek

1. Otwarcie posiedzenia oraz sprawdzenie kworum.

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie 
z listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne. 

2. Zmiany w porządku obrad.

Nie zgłoszono.

3. Przyjęcie protokołu Nr 10/2023 z posiedzenia Komisji w dniu 11.07.2023 r. /projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w
BIP bip.gminaklobuck.pl/

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu Nr 10/2023 z posiedzenia Komisji w dniu 11.07.2023 r. /projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP
bip.gminaklobuck.pl/. 

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (6)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Tadeusz Praski, Tomasz Wałęga, 
Marcin Wojtysek



BRAK GŁOSU (1)
Jerzy Kulej
NIEOBECNI (2)
Ewelina Kotkowska, Janusz Soluch

4. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na rok 
2023.

Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały.

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek zapytał, czy zadanie dot.  modernizacji ul. Topolowej 
w Łobodnie zakończy się w tym roku?

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że modernizacji ul. Topolowej w Łobodnie została 
podzielona na dwa etapy. Pierwszy etap zadania dot. skrzyżowania ul. Topolowej z ul. 
Strażacką, Spokojną i Wodociągową jest już ujęty w budżecie, drugi o którym mowa 
uwzględnia dokończenie odcinka, którego remont rozpoczął się kilka lat temu.

Radna E. Kotkowska podziękowała za działania na ul. Kasztanowej. Zapytała, jakie zadanie 
Sołectwa Niwy Skrzeszów zostało pomniejszone o 1500 zł?

Skarbnik K. Trzepizur odniosła się do uchwały Sołectwa. 

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na 
rok 2023.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Jerzy Kulej, Tadeusz Praski, 
Janusz Soluch, Marcin Wojtysek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Ewelina Kotkowska, Tomasz Wałęga

5. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kłobuck na lata 2023-2033.

Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kłobuck na lata 2023-2033.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)



Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy Kulej,
Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Marcin Wojtysek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tomasz Wałęga

6. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane w obiekcie zabytkowym wpisanym
do rejestru zabytków współfinansowane w ramach Rządowego Programu Odbudowy 
Zabytków

Burmistrz J. Zakrzewski zreferował w/w projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
Uchwała w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 
budowlane w obiekcie zabytkowym wpisanym do rejestru zabytków współfinansowane 
w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków . 

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (9)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy Kulej,
Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek

7. Informacja na temat pozyskanych środków zewnętrznych do budżetu Gminy Kłobuck
w pierwszym półroczu 2023 r.

Burmistrz J. Zakrzewski odniósł się do w/w informacji.

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek czy zadanie dot. ul. Strażackiej w Łobodnie jest 
w trakcie oceny?

Burmistrz J. Zakrzewski poinformował, że tak.

Radny T. Wałęga odniósł się do pkt 10 informacji. Zapytał: jakie konkretne działania zostaną 
podjęte w tym zadaniu? Czy brana jest pod uwagę wymiana siedzisk w MOK, remont sceny? 
Na jakim etapie jest realizacja zadania łącznika ul. H. Sienkiewicza z ul. Zakrzewską w 
Kłobucku?

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że co do MOK planowany jest zakup telebimu, 
nagłośnienia i oświetlenia (Polski Ład). Zadania: termomodernizacja budynku MOK i remont 
sali widowiskowej są zaplanowane w środkach unijnych (5 000 000 zł - termomodernizacja, 
3 000 000 zł - remont sali). Na ta chwilę przygotowywana jest dokumentacja. Zadanie 
dotyczące łącznika ul. H. Sienkiewicza z ul. Zakrzewską w Kłobucku zostało złożone do 
Polskiego Ładu.

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek zapytał o wniosek dofinansowania prac renowacyjnych
i restauratorskich w Dworze w Kamyku.



Burmistrz J. Zakrzewski poinformował, że prywatne podmioty mogą składać wnioski do 
Polskiego Ładu za pośrednictwem gminy. Wyjaśnił procedurę przedmiotowej kwestii.

8. Sprawy różne.

Nie zgłoszono.

9. Zamknięcie posiedzenia.

 

Przewodniczący Komisji
Marcin Wojtysek  

 

Przygotował(a): Magdalena Kuczera

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


